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عضو شورای شهر تهران، گفت: رفتاری که هیات تطبیق پیش گرفته است، بیشتر 
رنگ و بوی سلیقه ای دارد و این در حالی است که ملاک باید قانون باشد، نه سلیقه؛ بنابراین 
همچنان شورا با این نظر سلیقه ای هیات تطبیق موافق نیست. البته اعضای محترم هیات 
تطبیق نمی گویند که سلیقه آنان با این مصوبه مخالف است و ادعای مغایرت با قانون را 
پیش می کشند. محمود میرلوحی درباره مخالفت فرمانداری با نامگذاری خیابانی در تهران 
به نام مهندس بازرگان گفت: امیدواریم که این مساله هرچه زودتر حل شود. دوستان در 
شورای شهر تهران هم درباره این مساله ۲ نظریه منوط به بحث باغات و یکی هم نامگذاری 
معابر دارند که اساسا جنبه حذفی نیز ندارد. اعضای محترم شورای شهر نیز امروز در جلسه 
علنی شورا همین مباحث را مطرح کرده و همچنان تلاش می کنند تا این چالش ها برطرف 
شود وی افزود: من از رییس جمهوری و وزیر کشور درخواست می کنم که به این موضوع 

ورود کنند تا رای فرمانداری به رای شورای شهر نزدیک تر شود.

سیدعلی موسوی درباره طرح و پیشنهادات نمایندگان مجلس شورای اسلامی برای 
افزایش نرخ جمعیت کشور، گفت: این پیشنهادات و طرح ها به صورت تیمی و با همکاری 
و مشــورت برخی از اعضای کمیسیون فرهنگی نیز انجام شده است. واقعیت این است 
که ما کلیات این طرح را فعلا مطرح کردیم. این موضوع ۲ مقوله مهم را شامل می شود که 
باید به نوعی به هر ۲ آن ها توجه شــود. این عضو کمیسیون اجتماعی در مجلس شورای 
اسلامی ادامه داد: بخش اول این طرح مربوط به بحث بنیاد ملی افزایش جمعیت است که 
دلیل اصلی ما برای این مساله ایجاد نظم و تمرکز بیشتر در اجرای طرح است. چراکه بیشتر 
طرح های که تاکنون درباره افزایش نرخ جمعیت مطرح شــده و به همه وزارت خانه ها و 
دستگاه ها و نهاد های مربوطه ابلاغ شده است، نیازمند یک سکانداری واحد و مشخص 
بوده است؛ لذا ما پیشنهاد ایجاد بنیاد ملی افزایش جمعیت را مطرح کردیم. به گفته وی، این 
تمرکزگرایی باعث می شود که بنیاد ملی افزایش جمعیت سکانداری بحث افزایش نرخ 

رشد جمعیت را عهده دار شود. 

فرماندار گتوند جزئیات ابتلا به کرونا و فوت دانش آموز هشــت ســاله اهل منطقه 
ترکالکی را تشریح کرد. عبدالرضا احسانی نیا با اشاره به فوت دانش آموز گتوندی به دلیل 
ابتلا به کرونا اظهار کرد: این دانش آموز، پسر هشت ساله ای بود که از بدو تولد بیماری قلبی 
داشته است. وی گفت: این دانش آموز وضعیت خوبی داشت و با بازگشایی مدارس، تنها 
یک روز آن هم در یک کلاس چهار نفره مقطع دوم در دبســتان ولایت منطقه ترکالکی 
حضور پیدا کرده بود، اما با توجه به بیماری زمینه ای، روز های بعد به مدرسه نرفت. فرماندار 
گتوند بیان کرد: دانش آموز به دلیل عارضه قلبی )سکته( به بیمارستان کارون گتوند منتقل 
شد که در همین بیمارستان، عملیات احیاء برای وی انجام شد. سپس به بیمارستان گنجویان 
دزفول و پس از آن به بیمارســتان گلســتان اهواز انتقال یافت، اما متاسفانه این کودک در 
بیمارستان گلستان اهواز فوت کرد. وی در خصوص مراحل انجام تست کرونا برای این 
دانش آموز، افزود: تست کرونای وی در دو مرحله منفی بود و بار سوم، مثبت بوده است. 
وی با بیان اینکه مقرر شده که تست کرونا برای همکلاسی های این دانش آموز انجام شود، 

گفت: فعلا مدرسه ولایت برای مدت یک هفته تعطیل شده است.

ســیدعلی یزدی خواه، عضو کمیسیون فرهنگی مجلس تاکید کرد: آذری جهرمی 
می گوید زورم به اپراتور ها نمی رسد، وزیر راه و شهرسازی می گوید مسکن نخرید تا ارزان 
شود، سرپرست وزارت صمت می گوید قیمت خودرو حباب است، رئیس بانک مرکزی 
در مورد دلار دیگر نظر نمی دهد، وضعیت اقتصاد، معیشت و کرونا هم که مشخص است، 

لطفا سر در ورودی پاستور بنویسید دولت تعطیل است.

علی ربیعی درباره پرونده ویلموتس، عنوان کرد: همان که قبلا گفتم ما پول در خارج 
از کشــور داریم و هزینه مربیان خارجی را از این پول ها می دادیم، اما تحریم ظالمانه که 
زندگی مردم را هدف گرفته به نحوی عمل کردند که امکان انتقال پول وجود ندارد. او هم 
براساس بندی که در قراردادش بود شکایت کرده است. وی افزود: وکلای خوبی را معاونت 
حقوقی رئیس جمهوری به استخدام درآورده که وزارت ورزش و سیاست خارجه پیگیر 
کار ها هستند. این اتفاق ناخواسته بود. امیدواریم در بخش قضایی که این موضوع پیگیری 
می شود بگوییم این موضوع که پولی به مربی داده نشود از پیش طراحی شده نبود بلکه به 

خاطر تحریم ها بوده است. امیدوارم این حکم اولیه شکسته شود.

قائم مقام حزب اتحاد ملت درباره صحبت های حســین الله کرم درباره این که گفته 
»در انتخابات ریاست جمهوری شرکت نکنید؛ انتخابات درون گروهی است« گفت: این 
حرف جدیدی از طرف ایشان نیست. متاسفانه برای این طیف مشارکت حداکثری مردم 
در انتخابات هیچ ضرورتی ندارد.آذر منصوری درباره حضور اصلاح طلبان در انتخابات 
ریاست جمهوری پیش رو و این که آیا جریان اصلاحات وارد مصداق کار انتخاباتی شده 
است، گفت: اصلاح طلبان همواره نسبت به انتخابات رویکرد ایجابی داشته و علی القاعده 
از این به بعد هم این نگاه نسبت به انتخابات وجود خواهد داشت.قائم مقام حزب اتحاد 
ملت خاطرنشان کرد: ایجابی به این معنی که آنجا که احساس کنند حضورشان در انتخابات 
در تقویت منافع ملی، دور کردن تهدیدهای منطقه ای و بین المللی از کشور و نیز تامین نظر و 

خواست مردم اثرگذار است، با همه توان خود در انتخابات مشارکت می کنند.

با تلاش پلیس بین الملل نیروی انتظامی یک متهم مالی فراری بازداشت و به کشور 
بازگردانده شد.سردار هادی شیرزاد رئیس پلیس بین الملل تعداد شاکیان این متهم را بیش 
از ۱۸۰ نفر اعلام کرد و گفت: این فرد که از یکی از کشورای همسایه مسترد شده اواخر سال 
۹۷ با راه اندازی یک صرافی غیر مجاز اقدام به کلاهبرداری از شماری از هموطنان نمود. 
وی با اشاره به متواری شدن این فرد از اواسط سال ۹۸ گفت: مرجع قضایی با ارجاع ابلاغ 
به پلیس بین الملل خواستار اعلان کارت قرمز برای دستگیری این فرد شد.سردار شیرزاد 
گفت: پلیس بین الملل ناجا با هماهنگی اینترپل به صدور اعلان قرمز در خصوص این فرد 
در سطح بین الملل پرداخت که به دستگیری این فرد در یکی از کشور های همسایه منجر 
شد.رئیس پلیس بین الملل ناجا افزود: این دستگیری حدود ۸ تا ۹ ماه پیش اتفاق افتاد و 

پس از طی فرایند استرداد وی دو روز پیش به کشور بازگردانده شد.

به نظر می رسد برخی از کاربران ایرانی توییتر با مشکل جدیدی مواجه شده اند و کد 
تاییدیه ورود و وریفای اکانت به شماره موبایل آن ها ارسال نمی شود.البته ظاهرا این مشکل 
که از هفته گذشــته گریبان گیر کاربران ایرانی توییتر شده، محدود به یکی از اپراتورهای 

همراه است و مشترکان سایر اپراتورها چنین مشکلی را ندارند.

عباس سلیمی  نمین، کارشناس مسائل سیاسی با اشاره به حکم طبری، معاون اجرایی 
سابق حوزه ریاست قوه قضائیه به ۳۱ سال حبس، اظهار داشت: »بنده به  عنوان عضوی از 
افکار عمومی ایران معتقدم که این حکم قطعا انتظارات مردم را برای برخورد با مفاسد اقناع 
نخواهد کرد.« سلیمی نمین بر همین اساس تصریح کرد: »کسی که در قوه قضائیه اختلال 
ایجاد کرده و روند امور را در مسیر فساد قرار داده، قطعا مفسد فی  الارض است، از این  رو 
چنین حکمی قابل فهم نیست.« سلیمی نمین با اشاره به حکم طبری تصریح کرد: »قطعا 
حکم طبری باید اعدام درنظر گرفته می شــد، لذا چنانچه بخواهند با این حکم مســاله را 
پایان دهند، این حکم لکه ننگی است که به  راحتی از دامن قوه قضائیه پاک نخواهد شد.«

رئیس جمهوری آمریکا تاکید کرد که همتای پیشین او دقیقا نمی داند چرا جایزه 
صلــح نوبل را دریافت کرده اســت. دونالد ترامپ، رئیس جمهوری آمریکا گفت که 
باراک اوباما رئیس جمهوری پیشین این کشور دقیقا نمی داند چرا جایزه صلح نوبل را 
دریافت کرده است.ترامپ گفت: »اوباما به محض رسیدن به قدرت جایزه صلح نوبل 
را دریافت کرد. در واقع او نمی داند چرا چنین جایزه ای را کســب کرده است. البته او 
حق دارد، زیرا هیچ کس دیگری نیز دلیل اعطای این جایزه را نمی داند.« وی افزود: »ما 
کار های بسیاری انجام دادیم. دو روز پیش برای دریافت جایزه نامزد شدم.« ترامپ بار 
دیگر به »جو بایدن«، رقیب دموکرات خود حمله کرد و گفت: »بایدن توان اداره کشور 

را ندارد، زیرا اعتقادی به این موضوع ندارد. او فقط می خواهد بخوابد.«

اخبار ویژه ...

3 سیاسی

ســرویس سیاسی- کمتر از یک سال تا انتخابات 
ریاست جمهوری ۱۴۰۰ مانده و هر روز شاهد تحولاتی 
در هر دو جریان اصلاح طب و اصولگرا هستیم. فهرست 
کاندیدا های احتمالی هر روز به روز شده و برخی حذف 
یا اضافه می شــوند طبق آخرین اخبار، اما اســامی زیر 

همچنان در لیست است.
فهرست اصلاح طلبانه

اســحاق جهانگیری، معاول اول رئیس جمهور و 
از جمله اصلی ترین مهره های جریان اصلاحات اســت. 
برخی از کارشناســان با توجــه به حضور وی در دولت 
روحانــی و اینکه امکان اســتفاده از اهرم انتقاد از وضع 
موجــود را ندارد، او را دارای شــانس زیادی نمی دانند، 
امــا برخی دیگر نیز بر این باورند که او همچنان از دیگر 
گزینه هــای روی میز امکان رای آوری بیشــتری دارد. 
دعوت اخیر شــورای سیاست گذاری کارگزاران از وی 

برای شــکل در جلســه حزب دلیل خوبی است برای 
برداشــت که جهانگیری در نگاه اصلاح طلبان نسبت به 

چند هفته قبل، بیشتر جدی گرفته شده است.
محسن هاشمی، رئیس شورای شهر تهران و دیگر 
گزینه حزبی کارگزاران ســازندگی است. برخی او را از 
جهانگیری رای آورتر می دانند، اما با توجه به همین اقدام 
مذکور کارگزاران باید به این نتیجه رســید که این حزب 
اصلاح طلب که از قضا بیش از ســایر اصلاح طلبان به 
مشــارکت فعال در انتخابات پیش رو تاکید دارد، درباره 
استفاده از هاشــمی تردید کرده است. به خصوص اگر 
در نظر داشته باشیم که محمد قوچانی در مصاحبه اخیر 
خود انتقادات تندی را به عملکرد شــورای شهر تهران 
وارد کــرد و آن را یکــی از دلایل ضرورت عذرخواهی 

ازمردم دانست.
محمــد رضا عــارف، رئیس فراکســیون امید در 
مجلس دهم و رئیس مســتعفی شــورای عالی سیاست 
گذاری اصلاح طلبان همچنان یکی از گزینه های جدی 
این جریان سیاســی اســت. به عبارت دقیق تر، عارف 

همچنان خود را یک گزینه جــدی برای کاندیداتوری 
در انتخابات ۱۴۰۰ می داند. رویکرد روزنامه آفتاب یزد 
که نزدیک به او است نیز ثابت می کند عزم وی برای ورد 
به رقابت های انتخاباتی جدی تر شده و انتقادات تند این 
روزنامه به دولت را می توان تلاشــی برای تبدیل شدن 
به وضع موجود دانســت. نکته اینجا است که به اعتقاد 
کارشناســان امر سیاست، اینگونه ترفند ها به کار عارف 
نمی آید و نارضایتی از عملکرد او بیش از آن است که با 

این روش ها قابل چشم پوشی باشد.
فهرست اعتدالی 

محمدجواد ظریف، وزیــر امور خارجه روحانی 
از جمله مطرح ترین گزینه های انتخابات ۱۴۰۰ اســت. 
او بار هــا گفته که فقط سیاســت خارجی بلد اســت و 
می خواهد در این حوزه بماند، اما اســم وی از فهرست 
کاندیدا هــای احتمالــی خط نمی خــورد! یک دلیل آن 

میزان محبوبیت آقای وزیر اســت که به نسبت خیلی از 
گزینه های مطرح، قابل توجه است و دلیل دیگر اینکه او 

امکان تایید صلاحیت دارد. 
ظریف یک چهره اصلاح طلب نیست، اما اصلاح 
طلبان از وی حمایت خواهند کرد، زیرا حاضر نیســتند 
فرصت تایید صلاحیت و رای آوری او را از دست بدهند 
لذا حمایــت خود را از وی با بیان که ظریف در کارنامه 

اقدامات اصلاح طلبانه دارد، توجیه می کنند.
علــی لاریجانی، رئیس ســابق مجلس شــورای 
اســلامی، اما گزینه ای جدی تر از ظریف در فهرســت 
کاندیدا های ائتلافی است. اصولگرایان تقریبا تمایلی به 
حمایــت از او ندارنــد، اما اصلاح طلبان و خاصه طیف 
کارگزاران او را مناســب ترین فرد برای ائتلاف می دانند. 
تنها مشکل لاریجانی، اما این است که از محبوبیت مردمی 
چندانی برخوردار نیست و شاید امکان رای آوری نداشته 

باشند. 
بر همین اســاس هم سناریو ترکیب وی با ظریف 
نوشــته شــده و احتمال می رود که علــی لاریجانی در 

صورت سپردن یک مســئولیت اساسی به محمد جواد 
ظریف مورد حمایت اصلاح طلبان قرار بگیرد.

فهرست اصولگرایی
اصولگرایان فهرست بلندبالایی نوشته و آنطور که 
حمیدرضا ترقی عضو شورای مرکزی حزب موتلفه گفته 
بود، ۱۵ کاندیدا دارند که یک سوم آنان نیز نظامی هستند! 
در ایــن میان، اما برخی چهره ها گزینه های جدی تری به 

حساب می آیند.
ســعید جلیلی از جمله افرادی است که این روز ها 
کاندیداتوری او جدی شده است. به خصوص بعد از آن 
دیدار جبهه پایداری ها با آیت الله مصباح یزدی. موضوع 
دیگری که احتمــال ورود او به رقابت های انتخاباتی و 
شانس پیروزی وی را جدی می کند، اخبار و زمزمه هایی 
است که درباره حمایت صادق محصولی از وی به گوش 

می رسد.

محمدباقر قالیباف، رئیس مجلس شورای اسلامی 
نیز همچنان یکی از اصلی ترین و جدی ترین گزینه های 
ورود به رقابت های ۱۴۰۰ به شــمار می آید. بسیاری از 
کارشناســان معتقدند که او به ریاست قوه مقننه رضایت 
نداده و چشــمش دنبال کرسی ریاست جمهوری است. 
ســفر اخیر وی به خوزستان و رفتار نسبتا تبلیغاتی وی 
نیز به گمانه دامن زد و ســبب شد که تحلیل گران ورود 
وی را جدی بگیرند. حسین مرعشی نیز این موضوع را 
تایید کرده اســت. او گفته بود که قالیباف و جلیلی حتی 

ستاد های انتخاباتی خود را تشکیل داده اند.
علــی نیکزاد، وزیــر احمدی نژاد را هــم نباید از 
فهرســت گمانه ها حذف کرد. طیــف نزدیک به رئیس 
دولــت نهم و دهم علی رغم همه انتقاداتی که به آن وارد 
اســت حســابی خود را جدی گرفته و برای پیروزی در 

انتخابات آتی می کوشد. 
گزینه مورد نظر آنان نیکزاد است و برخی می گویند 
که او برای جلب حمایت پرنفوذ های اصولگرای از جمله 

محصولی می کوشد.

سرویس سیاسی- معاون هماهنگی امور 
اقتصادی وزیر کشور گفت:رئیس جمهوری در 
اجرای ســخنان و تاکیدات رهبر معظم انقلاب 
مبنی بر تشکیل مرکزی با هماهنگی سران سه قوه 
که بتواند به صورت واحد و یکپارچه مشکلات 
و موانع تولیدکنندگان و سرمایه گذاران را رصد 
کند، به پیشنهاد وزارت کشور دستور راه اندازی 
مرکز فوریت های رســیدگی بــه واحدهای 
تولیــدی مشــکل دار و راکد را صــادر کرد.  
بابک دین پرســت اظهار داشت: دستور رئیس 
جمهوری مبنی بر تشکل این مرکز به رئیس دفتر 
و همچنین معــاون اول رئیس جمهوری ابلاغ 
شده و وزارت کشور نیز منتظر دستور نهایی از 
سوی دفتر معاون اول رئیس جمهوری است. وی تصریح کرد: فعالیت این مرکز به صورت شبانه 
روزی خواهد بود و تمامی اطلاعات، اخبار و گزارش های مربوط  به واحدهای تولیدی و صنعتی 
مشکل دار در کل کشور به صورت برخط در این مرکز مورد رصد و پیگیری قرار می گیرد. وی با 
بیان اینکه استانداران سراسر کشور نیز به صورت روزانه در جریان روند بررسی این واحدها قرار 
می گیرند، گفت: واحدهایی که رفع مشکلات آنها نیازمند پیگیری و رصد در سطح ملی است نیز 
با هماهنگی وزارتخانه ها و سازمان های مربوطه در سریعترین زمان ممکن برای موانع موجود 
آنها اقدام خواهد شد. دین پرست با بیان اینکه کمیته ویژه ای با حضور نمایندگان دستگاه قضایی، 
مجلس شورای اسلامی و نهادهای مربوطه در دولت نیز در  این مرکز کار رسیدگی ، پایش و رصد 
گزارش های رسیده را انجام می دهند، گفت: تشکیل این مرکز بدون شک در تحقق بسیاری از 

اهداف و پیش بینی ها در زمینه جهش تولید کمک خواهد کرد.
احیای ۱۵۰۰ واحد تولیدی راکد تا پایان سال ۹۹

معاون هماهنگی امور اقتصادی وزیر کشور همچنین با اشاره به دغدغه ها و تاکید ریئس 
جمهــوری و مجموعه هیات دولت مبنی بر رفع موانع و احیای واحدهای تولیدی راکد و نیمه 
فعال بویژه در شهرک های صنعتی، گفت: بر اساس تفاهم نامه وزارت صمت با استانداری های 
سراسر کشور حدود یک هزار و ۵۰۰ مورد از واحدهای راکد  تا پایان سال جاری به چرخه تولید 
باز خواهند گشت. دین پرست ادامه داد: حدود ۱۰ هزار واحد معادل ۲۲ درصد از کل واحدهای 
موجود در نواحی و شهرک های صنعتی کشور راکد و غیر فعال هستند که تلاش برای احیای 
دوباره این واحدها در اولویت و دستور کار جدی دولت و استانداری هاست.دین پرست تصریح 
کرد: بر اساس اعلام وزارت صمت از مجموع بیش از ۳۵ هزار واحد صنعتی فعال درنواحی و 
شهرک های صنعتی کشور نیز حدود ۳۵ درصد آنها با ظرفیت بالای ۷۰ درصد نیروی کار خود 

مشغول فعالیت هستند.
بانک ها حق تملک واحدهای تولیدی را ندارند

معاون هماهنگی امور اقتصادی وزیر کشور همچنین به موضوع برخی واحدهای تملک 
شده در سیستم بانکی کشور به عنوان یکی از چالش های اساسی فرا روی جهش تولید و دغدغه 
مسئولان و سرمایه گذاران نیز اشاره کرد و گفت: دو دستور جداگانه از سوی رئیس جمهوری و 
اسحاق جهانگیری معاول اول رئیس جمهوری در اوایل شهریور امسال خطاب به وزرای اقتصاد 
و رئیس کل بانک مرکزی در این زمینه صادر شد. وی از دستور و تاکید مجدد رئیس جمهوری 
و معاول اول ، مبنی بر احیا و آزادسازی تمامی واحدهای تولیدی در تملک بانک ها و ابلاغ آن از 
سوی وزیر کشور به همه استانداران خبر داد و تصریح کرد: بر این اساس استانداران باید تمامی 
طرح های راکد و غیرفعال در تملک بانک های عامل را شناسایی و آنها را با برنامه ریزی و اولویت 
بندی به چرخه مجدد تولید بازگردانند. دین پرست یادآور شد: بر اساس این دستورات هیچ بانکی 
حق تملک واحد تولیدی را در قبال معوقات و یا بدهی های سرمایه گذار به سیستم بانکی ندارد 
و چنانچه واحد تولیدی نیز به هر دلیلی در تملک بانک ها قرار گرفته ، نباید از چرخه تولید خارج 
شود. معاون وزیر کشور گفت: بر اساس ارزیابی ها و آمار بانک مرکزی تا سال ۱۳۹۶ افزون بر 
۲ هزار و ۴۴ طرح تولیدی در حوزه های مختلف در سراسر کشور در تملک بانک ها بود. دین 
پرســت یادآور شــد: در سال ۹۷ این تعداد واحد تملک شده حدود ۶ درصد کاهش یافت و بر 
اســاس آخرین آمار و بررســی های انجام شده تعداد واحدهای در تملک بانک ها تا پایان سال 
گذشته )۱۳۸۸( و اوایل سال جاری با ۲۴ درصد کاهش نیز به کمتر از یک هزار و ۲۰۰ مورد رسید.

۳۵۹ واحد تولیدی کشور دارای پرونده قضایی
معاون وزیر کشــور همچنین با تاکید بر اینکه هم اینک ۳۵۹ واحد تولیدی و صنعتی در 
کشور دارای پرونده قضایی هستند، گفت: بر اساس توافقی که با دستگاه قضایی صورت گرفته 
تمامی این واحدها در اسرع وقت و تا پایان سال جاری باید تعیین تکلیف شوند. وی بیان کرد: با 
دستور  رئیس قوه قضائیه در این زمینه کمیته ای با حضور نمایندگانی از وزارت صمت، نماینده 
دستگاه قضایی و استانداران تشکیل و تمامی این واحدهای دارای پرونده قضایی را مورد بررسی 

تا اقدامات و نیز مهلت های قانونی و مشوق های لازم در این راستا انجام شود.
تعیین تکلیف ۲۰۰ شرکت تولیدی ورشکسته

معاون هماهنگی امور اقتصادی وزیر کشور با بیان اینکه تاکنون حدود ۲۰۰ شرکت تولیدی 
و صنعتی ورشکسته مشمول ماده ۱۴۱ قانون تجارت جمهوری اسلامی در سطح کشور به جز 
تهران شناسایی شده است، گفت:  دستگاه قضایی با دستور رئیس قوه قضائیه در این راستا برای 
تعیین تکلیف این شرکت ها اعلام آمادگی کرده است. دین پرست ابراز داشت: جلسات رسیدگی 
و بررسی مشکلات این شرکت ها در دستور کاردولت و دستگاه قضایی قرار گرفته و در تلاش 
هستیم که شرایط را برای بازگشت مجدد این شرکت ها به چرخه تولید فراهم کنیم. بر اساس ماده 
۱۴۱قانون تجارت جمهوری اسلامی، چنانچه بر اثر زیانهای وارده حداقل نصف سرمایه شرکت 
ازمیان برود هیات مدیره مکلف است بلافاصله با دعوت از مجمع عمومی فوق العاده صاحبان 
ســهام ، موضوع انحلال یا بقاء شــرکت را مورد شور و رای قرار دهد. هرگاه این مجمع رای به 
انحلال شرکت ندهد باید درهمان جلسه و با رعایت مقررات ماده ۶ این قانون سرمایه شرکت 
را به مبلغ سرمایه موجود کاهش دهد.  درصورتی که هیات مدیره برخلاف این ماده به دعوت 
مجمع عمومی فوق العاده مبادرت نکند ویا مجمعی که دعوت می شود نتواند مطابق مقررات 
قانونی منعقد گردد هرذینفعی می تواند انحلال شرکت را از دادگاه صلاحیت دار درخواست  کند.

دستور رئیس جمهوری برای تعیین تکلیف معادن غیرفعال
معاون وزیر کشور همچنین تصریح کرد: از مجموع حدود ۱۰ هزار معدن در کشور حدود 
چهار هزار و ۵۰۰ معدن معادل  ۴۳  درصد آنها غیرفعال است و براساس دستور و تاکید رئیس 

جمهوری این تعداد واحدهای معدنی غیرفعال باید تا پایان امسال تعیین تکلیف شوند.
وی یادآور شد: بر اساس دستور رئیس جمهوری ابتدا به سرمایه گذاران و متقاضیانی که 
مجوز فعالیت معدنی گرفته اند اما به دلایلی هنوز عملیات اکتشاف انجام نداده اند مهلت کوتاه 
حدود سه ماه داده می شود و در صورت غیر فعال بودن مجدد، مجوز آنها لغو خواهد شد. دین 
پرست تصریح کرد: البته رویکرد و سیاست اصلی در این راستا حمایت از سرمایه گذار با استفاده 
از تسهیلات ویژه، ارایه مشوق ها و پشتیبانی های خاص قانونی است. وی یادآور شد: این مهم به 
همه استانداران ابلاغ شده و در سفرهای استانی نیز به طور ویژه مورد توجه قرار خواهد گرفت. 
بر اساس اعلام وزارت صنعت، معدن و تجارت ارزش صادرات بخش معدن و صنایع معدنی 

برای سال ۹۹ نیز افزون بر ۹ میلیارد دلار پیش بینی شده است.
قوانین دست و پاگیر

دین پرســت همچنین یکی از موانع و چالش های اساسی فرا روی واحدهای تولیدی و 
صنعتی در ســطح کشور و حتی از عوامل  فســاد زا در نظام اقتصادی کشور را وجود قوانین و 
مقررات دست و پاگیر، تکثر و تعدد قوانین و دستورالعمل های مکرر اداری ذکر کرد.وی گفت: 
بر اساس آسیب شناسی که در ساختار نظام اقتصادی کشور بویژه مربوط  به واحدهای تولیدی 
و صنعتی در کارگروه رفع موانع تولید طی سال های گذشته انجام شده ، بسیاری از تبصره ها، 
قوانین و بروکراسی های دست و پاگیر اداری مانع جدی در روند تسهیل گری تولید و سرمایه 
گذاری شده و حتی برخی مقررات خود منفذی برای بروز فساد نیز شده اند. دین پرست ابراز 
داشت: البته با رصد و پیگیری مستمر و دستورات و تاکیدات رئیس جمهوری مبنی بر حمایت 
از تولید و سرمایه گذاران و جلسات هماهنگی معاونان اقتصادی در استان ها وهمچنین نظارت 
اســتانداران روند تسهیل گری در صدور مجوزها برای سرمایه گذاران با جدیت در حال انجام 
است. وی همچنین به وجود قوانین سخت و بروکراسی های اداری از سوی سازمان ها و شرکت 
های خدمات رسان برای ایجاد زیرساخت های آب، برق، گاز ، مخابرات و حتی راه دسترسی 
به نواحی و شهرک های صنعتی در استان ها اشاره کرد و گفت: با هماهنگی معاونان اقتصادی 
استانداری ها و سازمان صنعت و معدن و تجارت استان ها ساماندهی و رفع چالش های موجود 
در این زمینه در دســتور کار جدی قرار گرفته اســت.دین پرست بیان کرد: البته استان فارس به 
عنوان پایلوت کشور در این زمینه معرفی شده است تا با جمع بندی نظرها و دیدگاه های سایر 
استان ها، پیشنهادهای نهایی را به معاونت هماهنگی امور اقتصادی وزارت کشور ارائه دهد تا این 
پیشنهادها برای وضع آیین نامه ها، قوانین و مقررات و راهکارهای اجرایی، به هیات دولت نیز 
ارائه شود. دین پرست چهارشنبه گذشته با سفر به مناطق جنوبی استان فارس و شهرستان های 
مهر و لامرد از ۱۰ طرح مهم و بزرگ صنعتی و تولیدی در این شهرستان ها بازدید و دستورهای 
لازم برای رفع مشکلات و موانع موجود فراروی این طرح ها از جمله تامین نقدینگی و اعطای 
تسهیلات مورد نیاز از طریق صندوق توسعه ملی را برای آنها صادر کرد. روند توسعه شهرک 
های صنعتی فارس و استقرار واحدهای تولیدی در این شهرک ها در دولت تدبیر و امید روند 
قابل توجه بوده است، به گونه ای که از سال ۹۲ تاکنون یک هزار و ۳۴۴ واحد تولیدی در شهرک 

ها و نواحی صنعتی فارس به بهره برداری رسیده است.

آخرین گزینه ها  در  فهرست 
کاندیدا های ۱۴۰۰ 

  فضای سیاسی کشور هر روز انتخاباتی تر شده و فهرست کاندیداهای احتمالی نیز به روز می شود.

معاون وزیر کشور:

مرکز فوریت های رسیدگی به مشکلات 
واحدهای تولیدی تشکیل  می شود
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